
 

Winner of World Airlines Awards for Best 
Airline Central Asia and India for 6 
consecutive years (2012 to 2017) 

 

 哈萨克斯坦国航，Air Astana 为此团的首选航班。 

 2 晚住宿于卡帕多细亚当地 5 星级洞穴酒店 

 行程包括多个土耳其的主要城市。 

 行程将带您参观多处主要景点。 

 在游玩土耳其的期间，膳食全包。 

 赠送土耳其神秘礼物。 

 行程包括哈萨克斯坦最大的城市，阿拉木图。 

 土耳其旅游巴士备有免费 WIFI。 

 每人一天一支 500ml 矿泉水。 

 

 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Tour Code: 10THK/KC 

 

 

10 天 7 晚 土耳其精华之旅 + 哈萨克斯坦 

伊斯但堡 + 安卡拉 + 卡帕多细亚 + 科尼亚 + 棉花堡 + 塞尔丘克 + 以弗所 +  

库沙达瑟 + 帕加马 + 恰纳卡萊 + 阿拉木图 

行程特点 

 

地图 

包括 

 
 Air Astana 航空往返经济客舱团体机票 

 7 晚当地 4到 5星级酒店住宿 + 由 Air Astana 所

安排的半日房（第 9天）  

 膳食：8个早餐 + 7 个午餐 + 7 个晚餐  

 行程内所注明的交通及观光景点  

 每人 1件不超过 20公斤行李托运 

 机场税及燃油附加费 （如有变更，恕不另行通知） 

 领队、司机、导游小费 

 代理证收费 
 

不包括 

 
 个人费用，餐饮时所饮用的饮料如汽水及酒类 

 旅游保险  

 行李超重费  

 行旅搬运费和小费 

 阿拉木图 STPC 酒店不提供加床服务或 3人

间 ，因此需补上单间差价 +RM 400/一人/一天 
 

 

 行程以英语进行。 

 行程的先後次序安排均以當地接待單位或导游的编排为準，顾客不得异议。 

 行程里的任何景点，如遇节日、假期或特殊情況下关闭或休息，本公司及其他代理人有权调整该行程

或替换景点。 

 本公司有权视乎當時情形更改酒店，如遇展览会或特殊情況下，將由临近的城市的同等级酒店代替。 

 成团人数为 15位成人以上，本社将会安排马来西亚领队服务。 

 旺季需附加额外费用。 

 行程的地点距离仅供参考。 

 行程如有变动或不相同之处均以英语版本为准。 

条件与细则 

 



带着愉快的心情，抵达 KLIA国际机场。 
 

  

第二天   伊斯但堡 (430KM) 安卡拉 (300KM) 卡帕多细亚    (早/午/晚) 

吉隆坡 / 阿拉木图 Air Astana KC 936    Dep: 1055   Arr: 1655 

阿拉木图 / 伊斯但堡 Air Astana KC 911    Dep: 1755   Arr: 2055 

集合于吉隆坡国际机场，由领队接待，并办理登机手续,启程飞往伊斯但堡，途径阿拉木图。抵达伊斯坦堡阿塔图

尔克机场后，由当地导游接待，并送往酒店休息。 
 

今天，参观惊人的卡尔达地下城，曾是当年基督徒为 了躲避迫害而建的地下城。下来，驱车前往阿瓦诺斯陶器村，

鸽子谷，蘑菇谷及骆驼石。续程参观Pasabag 山谷和乌奇沙城堡拍照留念。随后，参观格雷梅露天博物馆，位于陡

峭的山谷之中，是在自然地貌的基础上修建的建筑群，浓缩了卡帕多西亚的自然、历史和人文，汇集了三十多个大

大小小不同特色的石窟教堂。前往Salkim Tepesi，体验奥斯曼传统服装及拍照留念。午餐后，参观地毯制作厂，了

解当地传统地毯编织技术。享用晚餐，同时欣赏民族舞表演及肚皮舞表演。夜宿于卡帕多西亚。 

 
 

第一天   吉隆坡    阿拉木图    伊斯但堡     (--/--/--) 
 

第四天   卡帕多细亚 (240KM) 科尼亚 (400KM) 帕莫卡萊    (早/午/晚) 

Tour Code: 10THK/KC 

 

第五天   帕莫卡萊 (190KM) 塞尔丘克 (5KM) 以弗所 (20KM) 库沙达瑟  (早/午/晚) 

早餐後，出发前往安卡拉。参观阿塔土尔克国父纪念馆，本馆为纪念土耳其共和国的创始人凯末尔所建的纪念馆。

午餐后，前往卡帕多细亚，途中到土耳其第二大的湖泊，盐湖拍照留念。晚餐及夜宿于卡帕多西亚。 
 

第三天   卡帕多细亚        (早/午/晚) 

 

早餐后，前往科尼亚。抵达后，到拥有 700 年历史的古老客栈拍拍照，这个客栈都是 13世纪時所建立的，用來提供

军队及丝路商旅休息之用。接着，参观梅吾拉那博物馆。梅吾拉那是当地的著名伊斯兰教派中最杰出的哲学家之

一，并创立了著名的旋转祈祷舞。午餐后驱车前往帕莫卡萊，参观纺织店。晚餐及夜宿于卡帕多西亚。 
 

早餐后，开始我们的帕莫卡萊市区观光，参观建于西元前 190 年的古罗马疗养中心的希耶拉波利斯古城。随后， 

前往经历千百年钙化沉淀，形成层层 相叠的白色天然阶梯棉花堡。午餐后，驱车前往塞尔丘克，参观，橄榄油化

妆品店。下午，前去参观世界闻名的考古学圣地，以弗所古城。参观世界古代七大奇迹之一的阿尔特米斯神庙，继

续前往库萨达斯。晚餐及夜宿于库萨达瑟。 
 

第六天   库沙达瑟 (200KM) 帕加马 (200KM) 恰纳卡萊    (早/午/晚) 

今早，观赏精彩的土耳其皮革时装秀后。前往恰纳卡萊，沿途参观帕加马古迹，医神神殿。午餐后，续程前往恰纳

卡萊。抵达后，参观位于恰纳卡莱市区海边的特洛伊木马，此木马的造型与好莱坞大片《特洛伊》里的木马是相同

的。晚餐及夜宿于恰纳卡萊。 
 

第七天   恰纳卡萊 (50KM) 盖利博卢 (250KM) 伊斯但堡    (早/午/晚) 

早餐后，在盖利博卢海峡乘搭渡轮，穿越土耳其的亚洲区域。续程前往伊斯但堡。之后，参观托普卡帕宫，鄂图曼

帝国 的皇室居住地。参观被认为是拜占庭帝国极盛时代的代表建筑物，圣索菲亚大教堂。参观蓝色清真寺，是该城

市最大的清真寺。前往参观千年前遗留下来的古罗马竞技场。夜宿于伊斯但堡。 
 

第八天  伊斯但堡 / 阿拉木图       (早/午/晚) 

伊斯但堡 / 阿拉木图 Air Astana KC912  Dep: 2155  Arr: 0605+1  

今早，我們將船游博斯普鲁斯海峡，欣赏运河两岸独特的建筑物及当地人的生活，游客们将有机会看到于 1453 年所

建的如梅利堡垒和安纳托利亚堡垒。如今是是间博物馆， 展示鄂图曼时代的珠宝、陶瓷品、等等。午餐后前往参观

香料市集和已有 550 年历史的大市集。这里有超过 4000家店铺，收买的产品应有尽有。晚餐后，送往机场，乘搭卡

塔尔航班前往阿拉木图。 
 

第九天  阿拉木图 / 吉隆坡        (早/--/--) 

阿拉木图 / 吉隆坡  Air Astana KC935  Dep: 2330  Arr: 0940+1 

抵达阿拉木图国际机场由当地导游接机，送往酒店（由Air Astana 所安排的半天房）。必须于中午退房，下来的时

间可供您自由活动。如有兴趣的话，您可以自费参加价值 US$ 95（RM 400）阿拉木图半天市区游 (包括午餐和晚

餐)。傍晚，出发前往机场，乘搭航班，返回吉隆坡。 

 

阿拉木图半天市区游 - 自费参加价值每人 US$ 95（RM 400） 

吃过午饭后，先参观角砥山，可以在这里欣赏到阿拉木图全景。继续参观独立广场和黄金烈士纪念碑。接着，参观

国家博物馆，外观中央清真寺。参观28勇士纪念公园、升天主教座堂和28勇士纪念碑。最后，前往参观Rahat 巧

克力店。 

备注： 

1.以上的自费活动成团人数为 10位大人以上。 

2.必须预先订购及付清该费用。 
 

第十天 抵达吉隆坡        (--/--/--) 

卡帕多细亚 

棉花堡 

圣索菲亚大教堂 

最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 
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最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 

 
 



 
Winner of World Airlines Awards for Best Airline 
Central Asia and India for 6 consecutive years 

(2012 to 2017) 

 Fly with Air Astana (Republic of Kazakhstan’s flag carrier). 

 2 nights stay in Local 5 star Cave Hotel, Cappadocia 

 Features must visit major cities of Turkey. 

 Includes visiting the key tourist attractions. 

 Full board meals in Turkey. 

 Welcome GIFT in Turkey. 

 A chance to visit Almaty, the largest city in Kazakhstan. 

 Coach with free WIFI in Turkey. 

 1 bottle of Mineral Water per person per day 

 

 

 
 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 

Tour Code: 10THK/KC 

 

 

10 Days 7 Nights Turkey Highlights + Kazakhstan 

Istanbul + Ankara + Cappadocia + Konya + Pamukkale + Selcuk + Ephesus + 

Kusadasi + Pergamon + Canakkale + Almaty 

Tour Highlights 

 

Map 

Inclusion 
 
 Return economy class ‘Group’ air ticket by Air Astana  

 7 Nights hotel accommodation (4 to 5 star category) + 

day use hotel in Almaty on Day 9 provided by Air Astana. 

 8 Breakfasts + 7 Lunches + 7 Dinners,  

 Tour & sightseeing as per above itinerary,  

 Check-in baggage not exceeding 20kg per person (limited 

to 1 piece of reasonable size) 

 Airport taxes & fuel surcharges (subject to change 

without prior notice) 

 Tips (for Tour Leader + Coach Drivers + Local Guides) 

 Agent collection fee  

 

Exclusion 
 
 Expenses of personal in nature, drinks & alcoholic 

beverages during meals 

 Travel insurance coverage (highly recommended), 

excess check-in baggage and oversize baggage & 

porters tips and service. 

 Triple sharing is not permitted in Almaty STPC 

Hotel, single supplement is required for the third 

passenger + RM400 per person day use room. 

 

 

 Tours are conducted in English. 

 The final sequence of the itinerary is subject to change. 

 Alternative replacement will be arranged if the place of visit is closed to visitors. 

 Accommodations may not be in the stated city during major events. 

 Subject to group departure (a minimum group size of 15 adults). 

 Tour Leader from Malaysia will be assigned for the group of at least 15 adults and above. 

 Peak season surcharges apply. 

 The above mileage distance within the cities are approximate only. 

 

Terms & Conditions 



Arrival KLIA, bringing home sweet memories of the tour. 
 

 
 
 
 

DAY 02   ISTANBUL (430KM) ANKARA (300KM) CAPPADOCIA   (B/L/D) 

Kuala Lumpur / Almaty   Air Astana KC 936     Dep: 1055   Arr: 1655 
Almaty / Istanbul  Air Astana KC 911     Dep: 1755   Arr: 2055 
Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Istanbul via Almaty. Upon arrival at Istanbul Atartuk International 
Airport, meet and greet by our local tourist guide and transfer to hotel for check-in.  

 

After breakfast at hotel, prepare to be amazed by the incredible Underground City of Cardak that housed up to 15,000 Christian refugees 
in the past. Next stops are the famous Avanos Pottery Village, Pigeon Valley, Mushroom Valley and Camel Rock. Continue to visit 
Pasabag Valley and photo stop at the foot of the Uchisar Castle. Then, proceed to the Goreme Valley Open Air Museum, it resembles a 
vast monastic complex composed of scores of refectory monasteries placed side-by-side, each with its own fantastic rock-cut churches. On 
to Salkim Tepesi, experience wearing traditional Ottoman Clothes and take photos. After lunch, visit carpet shop and enjoy the show. 
Tonight, after dinner, relax and enjoy Turkish Folklore Dance including Whirling Derwish & Belly Dancing. Overnight at Cappadocia. 
 

DAY 01   KUALA LUMPUR    ALMATY    ISTANBUL    (--/--/--) 
 

DAY 04   CAPPADOCIA (240KM) KONYA (400KM) PAMUKKALE   (B/L/D) 

Tour Code: 10THK/KC 

 

DAY 05   PAMUKKALE (190KM) SELCUK (5KM) EPHESUS (20KM) KUSADASI (B/L/D) 

 The sequence of the itinerary is subject to the discretion of the Land Operator 
 

After breakfast at hotel, drive to the capital city Ankara. Upon arrival, visit the Ataturk Mausoleum, a memorial to the founding father of 
the Turkish Republic. Continue our journey to Cappadocia and make a stop at the picturesque Salt Lake, which is second largest lake in 
Turkey. Upon arrival, transfer to hotel for dinner & overnight at Cappadocia. 

 

DAY 03   CAPPADOCIA        (B/L/D) 

After breakfast at hotel, drive to Konya. Arrival, make a photo stop at the 700 years old Tepesidelikhan Ancient Caravanserai, used to 
be a ’hotel’ for ancient traders & travelers on Silk Road journey. Next, visit the Mevlana Museum which used to be the cloister for Mevlevi 
Dervishes. After lunch, drive to Pamukkale and visit Textile Home Outlet on arrival. Dinner and overnight at Pamukkale. 

 

After breakfast at hotel, proceed for Pamukkale sightseeing, visit the extensive ruins of Hierapolis, well known for its thermal baths and 
health centre. Thereafter, visit Cotton Castle, it is a series of unique terraces created by deposits of white limestone from thermal springs. 
After lunch, drive to Selcuk, visit olive oil cosmetic shop. Continue our journey to visit the ancient city of Ephesus, one of the world’s 
most outstanding archeological sites. Upon arrival, visit Artemis Temple which was considered as one of the seven wonders of the 
ancient world. Drive to Kusadasi. Dinner and overnight at Kusadasi. 

 

DAY 06   KUSADASI (200KM) PERGAMON (200KM) CANAKKALE   (B/L/D) 

Breakfast at hotel. This morning start the day with a fashion show featuring high quality leather products made in Turkey. Then drive to 
Canakkale, enroute we will explore the Sacred Asclepion of Pergamum, named after the healing god Asclepius. Continue our journey to 
Canakkale. On arrival, make a photo stop at the Trojan horse, with same exact design in the famous Trojan movie. Dinner and overnight in 
Canakkale. 
 

DAY 07   CANAKKALE (50KM) GALIPOLI (250KM) ISTANBUL   (B/L/D) 

Breakfast at hotel. Early departure this morning, board on a ferry ride from Galipoli peninsula to cross the Asia section of Turkey. Then, 
continue our drive to Istanbul. After lunch, visit the famous Topkapi Palace which was built as the residence for Sultans. Then visit the 
Hagia Sophia which is one of the greatest religious and architectural marvels of all times. Visit the magnificent Blue Mosque, famous for its 
blue tiles and unique with its six minarets, built in the name of Sultan Ahmet I. Take a stroll through the site of the ancient Hippodrome of 
Constantinopolis once the sporting ground of chariots. Dinner and check-in to hotel. 
 

DAY 08  ISTANBUL / ALMATY       (B/L/D) 

Istanbul / Almaty  Air Astana KC 912     Dep: 2155   Arr: 0605+1 (Day 9) 
After breakfast at hotel, proceed to pier to join Bosphorus Cruise trip, enjoy the beautiful scenery that this water channel had to offer. 
Witness the magnificent architecture of the buildings along the river and the daily activities of the locals. After lunch, proceed to visit the 
Spice Bazaar and the famous Grand Bazaar which holds over 4,000 shops that offer variety of traditional products and souvenirs. After 
dinner, transfer to the Istanbul Ataturk International Airport for your flight to Almaty. 
 

DAY 09  ALMATY / KUALA LUMPUR       (B/--/--) 

Almaty / Kuala Lumpur   Air Astana KC935     Dep: 2330   Arr: 0940+1 (Day 10) 
Upon arrival at Almaty which is the largest city in Kazakhstan in the morning, check-in to hotel for a rest (day use room provided by Air 
Astana). Check-out at noon and the rest of the day is free at your own leisure to explore the city or you may want to join the OPTIONAL 
ALMATY HALF DAY TOUR + LUNCH + DINNER at US$95 (RM400) per person. Evening, transfer back to airport for your flight back to 
Kuala Lumpur. 
 

OPTIONAL ALMATY HALF DAY TOUR @ US$95 (RM400) PER PERSON 
Pick up from hotel at noon, Lunch will be served and then start the city tour with visiting Kok Tobe where you may enjoy the breath-taking 
panoramic view of Almaty city, followed by visiting the Independence Square and the Monument of Golden Man. Later, visit National 
Museum, photo stop at Central Mosque. Continue our tour to the famous 28 Gunman Panfilov Park, Zenkov Cathedral and the 
monument of the 28 Gunman. Lastly, proceed to visit the Rahat Chocolate and dinner will be served. 
Note:  
1. Optional Almaty city tour is subject to a minimum group size of 10 adults. 
2. Must be pre-booked and pre-paid. 
 

DAY 10  ARRIVAL KUALA LUMPUR      (--/--/--) 

 The sequence of the itinerary is subject to the discretion of the Land Operator 
 

Tour Code: 10THK/KC 

 


